

DCSD သည် ဝန်ထမ်းများအား ချီးကျူးဂုဏ်ပြုသည့်နေ့ကို ကျေးဇူးတရားနှင့် စေတနာ အပြည့်ဖြင့် အခမ်းအနားများဖြင့် ဂုဏ်ပြုပါသည်။

သောကြာနေ့၊ အောက်တိုဘာလ 6 ရက်နေ့တွင် DeKalb ကောင်တီခရိုင်ကျောင်း (DCSD)သည် ခရိုင်ရုံးမှ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် ဝန်ထမ်းများသည် 138 ကျောင်းနှင့် စင်တာများအားလုံးသို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုခဲ့ပြီး ဝန်ထမ်း များအား ချီးကျူးဂုဏ်ပြုသည့်နေ့တွင် ၎င်းတို့၏ ကျေးဇူးတင်ကြောင်းပြသရန် ပွဲတော်များနှင့် အခမ်းအနားများဖြင့် အသက်ဝင်လာခဲ့ပါသည်။ ဤအထူးသမယသည် ကျောင်းသားများအတွက် Fall Break နှင့် ဝန်ထမ်းများအတွက် ပရော်ဖက်ရှင်နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနေ့နှင့် တိုက်တိုက်ဆိုင်ဆိုင်ကျရောက်ခဲ့ပြီး DCSD ၏ သစ္စာရှိ၍ အပ်နှံထားသော ဝန်ထမ်းများအား အသိအမှတ်ပြု ကျေးဇူး တင်ကြောင်း သက်သေပြချက်တစ်ခုဖြစ်သည်။

သို့သော် ပွဲတော်များ ထိုနေရာတွင်ပင် ပြီးဆုံးခဲ့သည်မဟုတ်ပါ။ သောကြာနေ့သည် ရပ်နားချိန်ဖြစ်သည့်အလျောက် ဘတ်စ်ကားယာဉ်မောင်းများနှင့် မော်နီတာများကို အင်္ဂါနေ့၊ အောက်တိုဘာလ 10 ရက်နေ့တွင် ဂုဏ်ပြုကျင်းပခဲ့ပြီး တန်ဖိုးရှိသော ဝန်ထမ်းတိုင်းကို ဂုဏ်ပြုကြောင်းသေချာစေခဲ့ပါသည်။

ထိုနေ့၏ အထူးအသားပေးဖော်ပြချက်မှာ 2022-2023 စာသင်နှစ်များမှ ပြန်လာသော ၎င်းတို့ဝန်ထမ်းများအတွက် ခရိုင်၏ကတိကဝတ်ဖြစ်သည်။ ကနဦးကတိပြုထားသည့်အတိုင်း ကျောင်းစာသင်နှစ် နှစ်ဝက်တစ်ခုလျှင် \$1,000 မဟုတ်ဘဲ ၎င်းတို့၏ သစ္စာစောင့်သိမှုအတွက် ဒေါ်လာ 2,000 လုံးအား မက်လုံးဖြင့် ဆုချီးမြှင့်ခဲ့သည်။ ဤရန်ပုံငွေများသည် DeKalb ကောင်တီရှိ ကျောင်းသားများ၊ မိသားစုများ၊ အသိုင်းအဝိုင်း လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များနှင့် အချင်းချင်းအပေါ် ၎င်းတို့၏ ကြိုးစား အားထုတ်မှုနှင့် ကတိကဝတ်များအတွက် ကျေးဇူးတင်ကြောင်း အမှတ်အသား တစ်ခုအနေဖြင့် ဆောင်ရွက်ပါသည်။

အခမ်းအနားများအတွင်း 2023-2024 အတွက် DCSD ဆရာအသစ်များသည် ခရိုင်၏အနာဂတ်ကို ပုံဖော်ရန် ၎င်းတို့၏စိတ်အားထက်သန်မှုနှင့် ကတိကဝတ်များကို အသိအမှတ်ပြုသည့် ၎င်းတို့၏ ဆိုင်းအင်-ဘောနပ်စ်ဆုကြေးငွေ၏ ပထမဆုံး အရစ်ကျကို ရရှိခဲ့သည်။

ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ခံရသော DCSD ဝန်ထမ်းများ၏ တတိယအုပ်စုသည် 2023-2024 ပညာသင်နှစ်အတွက် ဝန်ထမ်းအသစ်များဖြစ်သည်။ DCSD မိသားစုမှ အသစ်ဝင်လာသူအားလုံးကို ကြိုဆိုရန် သင်္ကေတအမူအရာအဖြစ် လက်ဆောင်ကတ်များ၊ ကိုယ်ပိုင်အစုရှယ်ယာ ဦးထုပ်များနှင့် ဘောပင်များ အပါအဝင် လက်ဆောင်ပစ္စည်းအစုံအလင်ဖြင့် ထူးထူးခြားခြား "စဝက်အိတ်များ" ကို ရရှိခဲ့ကြသည်။

ဤနှစ်ရက်သည် အပြုံးများ၊ ရယ်မောခြင်းများနှင့် နှလုံးသားထဲမှ ကျေးဇူးတင် စကားများဖြင့် ပြည့်နှက်နေခဲ့ပါသည်။ ဝန်ထမ်းများအား ချီးကျူးဂုဏ်ပြုသည့်နေ့သည် DCSD မှ ၎င်း၏ အလုပ်သမားထု တစ်ရပ်လုံး၏ အပ်နှံမှုနှင့် ကတိကဝတ်များကို တန်ဖိုးထားကာ ၎င်းအား အောင်မြင်ရန်၊ သင်ယူရန်နှင့် ရေရှည်တည်တံ့ရန် နေရာကောင်းတစ်ခု ဖြစ်လာစေမည့် နှစ်ပတ်လည် သတိပေးချက်တစ်ခုဖြစ်သည်။

DCSD သည် ကျောင်းသားများနှင့် ရပ်ရွာအသိုင်းအဝိုင်း၏အနာဂတ်ကို ပုံဖော်ရာတွင် အဓိကအခန်းကဏ္ဍမှပါဝင်သည့် ၎င်း၏ဝန်ထမ်းများအတွက် ပံ့ပိုးကူညီမှုနှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သောပတ်ဝန်းကျင်ကို မွေးမြူရန် အရေးကြီးကြောင်း ဥပမာဖြင့် ဆက်လက်ဦးဆောင်နေပါသည်။

2023 ခုနှစ် ဝန်ထမ်းများအား ချီးကျူးဂုဏ်ပြုသည့်နေ့၏ မြင်ကွင်းများအတွက် အောက်ပါလင့်ခ်များကို နှိပ်ပါ -

- ❑ အောက်တိုဘာလ 6 ရက်၊ သောကြာနေ့က ခရိုင်အလိုက် ဓာတ်ပုံများ - <https://flic.kr/s/aHBqjAXt3k>
- ❑ အင်္ဂါနေ့၊ အောက်တိုဘာလ 10 ရက်နေ့တွင် ဘတ်စ်ကားမောင်းသူနှင့် ဘတ်စ်ကား မော်နီတာ အခမ်းအနား - <https://flic.kr/s/aHBqjAY4aN>